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Schriftelijke vragen - Bomenaantal loopt steeds verder terug 
 
Er zijn het afgelopen jaar eerst veel bomen gekapt en daarna nieuwe bomen geplant die dat moesten 

compenseren om het aantal van 50.000 bomen op zijn minst vast te houden. Maar helaas moet de 

fractie van Inwonersbelangen constateren dat kappen één is, dat terug planten twee is, maar zorgen 

dat dure nieuwe inplant in leven blijft drie is. En dat is wat de gemeente en/of Treemark niet in hun 

woordenboek hebben staan. Iedereen weet dat je nieuwe bomen moet volgen en water moet geven 

totdat zij geworteld zijn. Inwonersbelangen heeft een aantal foto’s toegevoegd in de bijlage en deze 

zijn genomen door een aantal wijken heen. Je hoeft dus niet helderziend te zijn om te constateren 

dat de gemeente weer achter de feiten aanloopt en dus weer tegen kosten aanloopt om deze dode 

bomen te vervangen. Een extra punt is de armetierige aanplant op de zuidpunt van het Defensie-

eiland. Volgens bewoners zijn hier al diverse keren bomen neergezet, maar slaan deze niet door 

ofwel door tekort aan verzorging of omdat de grond daar niet oké is. 

 

Vragen 

1. Waarom is er niet in de organisatie geborgd dat nieuwe aanplant  bij deze 

weersomstandigheden afdoende verzorgd wordt? 

2. Is er ook niemand uit de organisatie of bestuur die dit opvalt en actie onderneemt? 

3. Wat is er aan de hand op het Defensie-eiland en is dit de verantwoordelijkheid van de 

projectontwikkelaar of de gemeente? 

4. Wanneer kunnen we verwachten dat we in Woerden op zijn minst weer op het aantal van 

50.000 bomen terug zijn? 

 

Hendrie van Assem, Inwonersbelangen  

 

Bijlage: afbeeldingen 
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Zie afbeeldingen hieronder 
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